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Velkommen til  
SIF IN BUSINESS
Kære læser,

det går rigtig godt i Silkeborg IF Invest A/S.

Det vil du kunne læse i denne udgave af SIF in Business, som 
vi igen er glade for at sende på gaden i Silkeborg.

Godt nok når vi ikke de helt vilde tal fra 2022, da vi som be-
kendt kom ud med et overskud på et trecifret millionbeløb i 
koncernen. 

Mindre kan også gøre det, og vi har på ny udsendt et tilfreds-
stillende resultat for det første halvår 2023 bl.a. takket være 
spillersalg og en stærk ejendomsforretning.

Rent sportsligt er vi et spændende sted i SIF. Ja, vi har solgt bl.a. 
Sebastian Jørgensen, Lasse Abildgaard og Lukas Engel, men 
for beløb vi er meget tilfredse med. Vi har med mennesker at 
gøre i fodboldbranchen, og vi må erkende, at Silkeborg IF ikke 
er den største klub hverken i Europa eller Danmark.

Vi har en strategi på transfermarkedet, som vi er lykkedes med 
tidligere, og som vi har fuld tiltro til. Det var ikke alle, der havde 
forudset, at 1. divisionsspillere som Nicolai Vallys, Lukas Engel 
og Oliver Sonne ville udvikle sig så flot i SIF, som tilfældet har 
været. Derudover har vi flere spændende spillere på vej fra 
egne rækker.

I denne udgave af SIF in Business har vi sat fokus på én af de 
spillere, der er gået hele vejen igennem SIF’s eget ungdoms-
system. Alexander Busch kom til SIF som 9-årig fra vores sam-
arbejdsklub Resenbro UIF, og i dette magasin fokuserer vi også 
på vores glæde over det samarbejde, vi har med en lang række 
lokale klubber.

Du kan også læse om to af de nye spillere, vi har hentet i 1. di-
vision, som vi forventer os meget af. Mon ikke Fredrik Carlsen 
og Andreas Pyndt nok skal falde godt til i Søhøjlandet og blive 
spændende spillere i SIF. Det er jeg faktisk ikke i tvivl om.

Vi fokuserer også på vores salg og udvikling af SIF-merchandise, 
som SPORT 24 vil sætte endnu mere fart på dette efterår, og så 
kan vi byde velkommen til SIF-ambassadør 
nummer 117, rektor ved Silkeborg Gymna-
sium Tina Riis Mikkelsen.

Rigtig god læselyst.

Kent Madsen, adm. direktør  
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Tommy skal sætte fart på udviklingen 
af SIF-merchandise
Tommy Petersen er sat i spidsen for at  
udvide sortimentet og udvikle nyt SIF- 
merchandise hos SPORT 24, og på den  
måde skal han opfylde den stigende 
efterspørgsel hos fansene.   . . . . . . . . .  18

Fra Sjælland til Søhøjlandet
Fredrik Carlsen og Andreas Pyndt er 
begge født og opvokset på Sjælland, men 
denne sommer har de taget springet til 
Søhøjlandet for at slå igennem i 
3F Superligaen for SIF.   . . . . . . . . . . . . . . .  21

Ordentlighedens vogter på 
leasingmarkedet
Direktør Tom Gajda Kristensen 
sætter ordentligheden øverst 
på dagsordenen hos UNICO  
Leasing.   . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .  29

Delårsrapport: Styr på forretningen
Silkeborg IF Invest A/S har i første halvår 
af regnskabsåret realiseret et overskud før 
skat på 14 mio. kr. Transfers og ejendoms-
forretningen sikrer de tilfredsstillende 
resultat.   . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .  4

En drengedrøm er blevet til virkelighed
Alexander Busch er født og opvokset i Re-
senbro, hvor han spillede fodbold som helt 
ung. Nu har den lokale knægt ad omveje 
fået sit store gennembrud for Silkeborg  
IF efter et hæsblæsende forår.   . . . . . . . .  6

Et samarbejde der giver mening
Som samarbejdsklub i SIF kan man se  
frem til små og store foldboldoplevelser,  
og ideelt set kan børnene spejle sig i,  
at de kan blive den næste Alexander 
Busch.   . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .  12

SIF har ansat fodboldglad 
regnskabschef
Jesper Andersen blev i april ansat i en 
nyoprettet stilling som regnskabschef  
i Silkeborg IF, og jobskiftet til fodbold- 
branchen var en unik mulighed, han 
ikke kunne forpasse.   . . . . . . . . . . . . . . . . .  15

Tina Riis Mikkelsen bliver  
SIF-ambassadør nr. 117
Rektor ved Silkeborg Gymnasium Tina 
Riis Mikkelsen har med glæde takket ja  
til at blive en del af Silkeborg IF’s  
ambassadørkorps.   . . . . . . . . . . . . . . . . . . .  16
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DELÅRSRAPPORT: 
STYR PÅ FORRETNINGEN

INFO: DELÅRSRAPPORT Stokvad Rådgivende Ingeniører 
og den GRØNNE omstilling

Kompetencer

Stokvad er en rådgivende ingeniørvirksomhed med kontorer i Risskov og Randers. 40 ansatte. 
Vi yder ingeniørrådgivning for bygherrer, entreprenører og andre kundegrupper i hele Danmark.

■  Projektering af alle ingeniørfag indenfor byggeri
■  DGNB-auditor/-konsulent
■  Svanemærke-konsulent
■  Certificerede brandrådgivere (BK2+3+4)
■  Certificerede statikere (KK2+3+4+TP)

Den grønne omstilling, og nødvendigheden af den, er mere aktuel 
end nogensinde før. Vi skal gøre noget, og vi skal gøre det sammen 
og hver især.

Der bliver hårdt brug for viden og udvikling, så derfor har vi hos 
Stokvad naturligvis både fokus på, en stor lyst til og også en for-
pligtigelse til at bidrage.
 
Byggeri, energiforbrug og bygningsdrift er områder hvor vi sammen 
kan flytte mærkbart på tingene. På globalt plan tegner bygninger 
sig for omkring 40 procent af den samlede CO2-belastning. Derfor 
er en grøn omstilling af byggeriet en nødvendighed.

Hos Stokvad kan vi drive, hjælpe og understøtte alle processerne i 
at tænke grønt, bæredygtigt og energioptimeret i dit byggeri. Både 
hvis der er tale om nybyggeri eller hvis der er tale om tiltag for 
eksisterende byggeri.

Vi kan hjælpe, både hvis du vil gå langt i bæredygtighedens tegn, 
eller hvis du blot søger hjælp til overholdelse af de gældende 
minimumskrav for energi, varmetab og CO2 i relation til gældende 
bygningsreglement. 

Stokvad har stor erfaring med dette arbejde og vi arbejder dagligt 
med energioptimering, de 17 verdensmål, bæredygtighed og CO2 
vurderinger. Vi arbejder bl.a. med projekter i DGNB-regi og med 
Svanemærkede byggerier. Hos Stokvad er 3 af vores medarbejdere 
DGNB-auditorer og 4 medarbejdere er DGNB-konsulenter. Herud-
over er den ene af disse også uddannet Svanemærke-konsulent.
 

 

Vi arbejder både i store projekter, 
men også i privat bolig-regi

Bygningsreglementet har indført krav om begrænset CO2 udledning 
i forbindelse med byggeri, og vi har naturligvis specialiserede fagper-
soner, som arbejder med beregninger og dokumentationer vedrøren-
de dette. Vi tilbyder desuden afholdelse af kurser om krav, beregnin-
ger og vurderinger vedr. CO2 udledning og heraf LCA-beregninger.

Stokvad har altid tid i kalenderen til at tale med dig om dit projekt 
og om mulighederne for at vi kan hjælpe. 
Kontakt gerne Jan Mortensen herom, tlf. 8915 3035. 

Børnehuset Langdalshøjen, Silkeborg Kommunes integrerede daginstitution i Sejs Svejbæk, DGNB-certificeret.
Udført i samarbejde mellem EMR Murer & Entreprenør, Arkitektfirmaet Hovaldt, Thing Brandt Landskab og Stokvad Rådgivende Ingeniører.

STOKVAD ann 2023 210x297mm.indd   1STOKVAD ann 2023 210x297mm.indd   1 23.08.2023   14.5123.08.2023   14.51

Silkeborg IF Invest A/S har i 
første halvår af regnskabsåret 
realiseret et overskud før skat 
på 14 mio. kr. Transfers og 
ejendomsforretningen sikrer  
det tilfredsstillende resultat.

AF THOMAS NØRGAARD ANDERSEN

Silkeborg IF Invest A/S har netop frem-
lagt delårsrapport for første halvår 2023 
og realiseret et overskud før skat på 14 
mio. kr.  mod et overskud på 8,5 mio. kr. 
i første halvår 2022.
Resultatet betragtes som tilfredsstil-
lende.
- Der er styr på forretningen i Silkeborg 
IF Invest A/S. Forbedringen i forhold til 

delårsresultatet i 2022 skyldes trans-
fers af en vis størrelse, hvor salgene 
af Sebastian Jørgensen og Nicklas 
Helenius har sat deres aftryk. Derud-
over er resultatet præget af en stærk 
ejendomsforretning. Koncernen har en 
egenkapital på 326,7 mio. kr., hvilket vi 
selvfølgelig er godt tilfredse med. Re-
sultatet i sin helhed viser, at vi har en 
stærk forretning, siger adm. direktør 
Kent Madsen og fortsætter.
- Selskabet har i første halvår realiseret 
en samlet omsætning på 63,8 mio. kr., 
hvilket er på niveau med første halvår 
2022. Omsætningen i fodboldsegmen-
tet falder som følge af de sportslige 
præstationer, da vi sluttede på en 9. 
plads i 3F Superligaen kontra bronze-
sæsonen 2022. Faldet opvejes dog af 
stigende lejeindtægter i ejendomsseg-
mentet samt en øget omsætning i hotel-

segmentet, lyder det fra Kent Madsen.
Den gode udvikling i koncernen forven-
tes at fortsætte, og selskabets resul-
tatforventning for hele regnskabsåret 
er uændret et resultat før eventuel 
dagsværdiregulering af investerings-
ejendomme og før skat i intervallet 
+32 mio. kr. til +40 mio. kr. Her er bl.a. 
indregnet salgene af Lasse Abildgaard 
til Ajax Amsterdam og Lukas Engel til 
Middlesbrough FC.

4    
 
SIF IN BUSINESS



Stokvad Rådgivende Ingeniører 
og den GRØNNE omstilling

Kompetencer

Stokvad er en rådgivende ingeniørvirksomhed med kontorer i Risskov og Randers. 40 ansatte. 
Vi yder ingeniørrådgivning for bygherrer, entreprenører og andre kundegrupper i hele Danmark.

■  Projektering af alle ingeniørfag indenfor byggeri
■  DGNB-auditor/-konsulent
■  Svanemærke-konsulent
■  Certificerede brandrådgivere (BK2+3+4)
■  Certificerede statikere (KK2+3+4+TP)

Den grønne omstilling, og nødvendigheden af den, er mere aktuel 
end nogensinde før. Vi skal gøre noget, og vi skal gøre det sammen 
og hver især.

Der bliver hårdt brug for viden og udvikling, så derfor har vi hos 
Stokvad naturligvis både fokus på, en stor lyst til og også en for-
pligtigelse til at bidrage.
 
Byggeri, energiforbrug og bygningsdrift er områder hvor vi sammen 
kan flytte mærkbart på tingene. På globalt plan tegner bygninger 
sig for omkring 40 procent af den samlede CO2-belastning. Derfor 
er en grøn omstilling af byggeriet en nødvendighed.

Hos Stokvad kan vi drive, hjælpe og understøtte alle processerne i 
at tænke grønt, bæredygtigt og energioptimeret i dit byggeri. Både 
hvis der er tale om nybyggeri eller hvis der er tale om tiltag for 
eksisterende byggeri.

Vi kan hjælpe, både hvis du vil gå langt i bæredygtighedens tegn, 
eller hvis du blot søger hjælp til overholdelse af de gældende 
minimumskrav for energi, varmetab og CO2 i relation til gældende 
bygningsreglement. 

Stokvad har stor erfaring med dette arbejde og vi arbejder dagligt 
med energioptimering, de 17 verdensmål, bæredygtighed og CO2 
vurderinger. Vi arbejder bl.a. med projekter i DGNB-regi og med 
Svanemærkede byggerier. Hos Stokvad er 3 af vores medarbejdere 
DGNB-auditorer og 4 medarbejdere er DGNB-konsulenter. Herud-
over er den ene af disse også uddannet Svanemærke-konsulent.
 

 

Vi arbejder både i store projekter, 
men også i privat bolig-regi

Bygningsreglementet har indført krav om begrænset CO2 udledning 
i forbindelse med byggeri, og vi har naturligvis specialiserede fagper-
soner, som arbejder med beregninger og dokumentationer vedrøren-
de dette. Vi tilbyder desuden afholdelse af kurser om krav, beregnin-
ger og vurderinger vedr. CO2 udledning og heraf LCA-beregninger.

Stokvad har altid tid i kalenderen til at tale med dig om dit projekt 
og om mulighederne for at vi kan hjælpe. 
Kontakt gerne Jan Mortensen herom, tlf. 8915 3035. 

Børnehuset Langdalshøjen, Silkeborg Kommunes integrerede daginstitution i Sejs Svejbæk, DGNB-certificeret.
Udført i samarbejde mellem EMR Murer & Entreprenør, Arkitektfirmaet Hovaldt, Thing Brandt Landskab og Stokvad Rådgivende Ingeniører.

STOKVAD ann 2023 210x297mm.indd   1STOKVAD ann 2023 210x297mm.indd   1 23.08.2023   14.5123.08.2023   14.51



Men selv om det på papiret ligner, at 
Alexander Busch har taget den snorlige 
motorvej gennem SIF’s talentsystem, så 
har knægten fra Resenbro måtte ud på 
nogle omveje.

var til Linå Cup, siger Alexander Busch 
med et smil.
- Men jeg gik nok lidt mere op i det 
end de andre. Jeg græd, når vi tabte, 
og måske var jeg lige et nøk bedre end 
mine holdkammerater, så jeg ville gerne 
prøve mig af i SIF som niårig allerede.

U10 i SIF
Som sagt så gjort og i sommeren 2012 
begyndte Alexander Busch på SIF’s U10 
hold, og han har spillet i klubben lige 
siden. 
Han blev siden indsluset i SIF’s struktu-
rerede talentudviklingsprogram. Først 
på Talent Team med skolegang i 7.-9. 
klasse på Sølystskolen sideløbende 
med fodbolden i SIF, hvorefter han 
gled naturligt op på Silkeborg Fod-
bold College og skiftede folkeskolen 
ud med College360 og HHX-uddan-
nelsen.

Mange helt unge drenge og piger løber 
rundt med en drøm om at blive profes-
sionel fodboldspiller.
Sådan var det også for niårige Alexan-
der Busch, der spillede fodbold med 
sine venner i Resenbro UIF.
Som altid i den alder var det fælles-
skabet og de gode oplevelser med 
kammeraterne, der var i fokus. Men for 
Alexander Busch blev drømmen om en 
professionel fodboldkarriere hurtigere 
prioriteret end hos så mange andre.
- Det har altid været min drøm at blive 
fodboldspiller. Og det har altid været 
for Silkeborg IF i første omgang, når nu 
jeg er født og opvokset i Resenbro. Jeg 
har mange virkelig gode minder fra min 
barndom i Resenbro UIF, hvor jeg havde 
det sjovt med drengene fra min klasse. 
Vi blev trænet af nogle af fædrene og 
hyggede virkelig hver eneste gang, vi 
mødtes. Jeg husker stadig, hvor fedt det 

AF THOMAS NØRGAARD ANDERSEN

Alexander Busch er født og opvokset i Resenbro, hvor han også spillede fodbold som 
helt ung. Nu har den lokale knægt ad omveje fået sit store gennembrud for Silkeborg IF’s 

førstehold efter et hæsblæsende forår, hvor det blev til en stamplads for SIF, U21- 
landsholdsdebut og en udnævnelse til et af de 100 største talenter i Europa.

EN DRENGEDRØM 
ER BLEVET TIL 

VIRKELIGHED

INTERVIEW: ALEXANDER BUSCH
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INTERVIEW: ALEXANDER BUSCH

- I SIF har jeg aldrig været det største 
talent, og jeg fik stort set hele mit U14-år 
ødelagt af en skade. Jeg voksede vold-
somt i den periode, og det kunne mine 
knæ ikke holde til. Jeg spillede måske 
kun to-tre kampe på en sæson. Der blev 
jeg sat langt tilbage, siger Alexander 
Busch og uddyber.
- Som førsteårs U17 spillede jeg på an-
detholdet… Der tvivlede jeg da på, om 
fodbold skulle blive til noget, men som 
andetårs U17 havde jeg en ret eksplosiv 
udvikling, og jeg greb chancen i Liga-
truppen, når jeg fik mine kampe. 
- Det var en kombination af hårdt ar-
bejde, og så fik jeg Jesper Mikkelsen 
som cheftræner. Han var virkelig god 
for mig, og han troede på mig. Han lærte 
mig, hvordan man skal opføre sig som 
professionel. Jeg kunne godt komme 
slaskende til træning eller komme to 
minutter for sent. Det fik Jesper sat en »

Blå bog:

■   Navn: Alexander Busch
■   Født: 25. juli 2003 (20 år)
■   Position: Centerforsvarer
■  Tidligere klubber: Resenbro UIF
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stopper for, da han satte mig på bænken 
og forklarede, at det ALDRIG skulle gen-
tage sig. I dag kan jeg se, at han gjorde 
en kæmpe forskel for min udvikling, si-
ger Alexander Busch.

Gennembrud i foråret
Både Alexander Busch og SIF-fansene 
kan altså sende en venlig tanke til Jes-
per Mikkelsen, der efter en årrække i 
Silkeborg IF i dag er ansat hos DBU som 
U16-landstræner.
For gennembruddet kom nemlig for 
knægten fra Resenbro.
Busch fik sin førsteholdsdebut 15. maj 
2021 i 1. divisionskampen mod HB 
Køge. Han fik en håndfuld kampe hist 
og pist, inden han bragede igennem 
for Superliga-holdet i foråret i den for-
gangne sæson.
Joel Felix gik i stykker i den sidste grund-
spilskamp mod FC Midtjylland, og unge 
Alexander Busch var første mand i køen 
som afløser i centerforsvaret.
Den dengang 19-årige forsvarsspiller 
greb i høj grad chancen og var en af SIF’s 
absolutte profiler i et forår, der ellers var 
op ad bakke i de første seks kampe.

- Det er selvfølgelig ikke fedt, at mit gen-
nembrud kom, fordi ’Joe’ blev skadet, 
men sådan er fodbold også. Jeg glæ-
der mig over, han er ved at være tilbage, 
og jeg synes også selv, jeg gik ind og 
gjorde det okay i hans fravær i foråret.
- Det gik meget stærkt, og jeg blev lyn-
hurtigt en fast del af startelleveren i 
et tæt kampprogram. Jeg var egentlig 
bare stolt over, at jeg nu var i startopstil-
lingen for den klub, hvor jeg selv som 
dreng stod på tribunen og heppede på 
de lokale helte. Det var lidt surrealistisk, 
selv om jeg havde været en del af før-
steholdstruppen noget tid, men der var 
heldigvis ikke meget tid til at tænke over 
det, griner Alexander Busch.

Golden Boy
Succesen for SIF blev også bemær-
ket både nationalt og internationalt.
Den 20. juni debuterede Alexander 
Busch på det danske U21-landshold om 
aftenen mod Wales. 
Tidligere den dag kom det frem, at 
den unge centerforsvarer var blevet 
udnævnt som et af de 100 største fod-
boldtalenter i Europa, og dermed var 

Alexander Busch på den prestigefyldte 
Golden Boy-liste med navne som Jude 
Bellingham, Jamal Musiala og Gavi. 

»

INTERVIEW: ALEXANDER BUSCH

Den helt store drøm er jo  
at komme til udlandet på et 
tidspunkt. Men det tænker jeg 
ikke så meget over endnu. ”
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INTERVIEW: ALEXANDER BUSCH

Fint selskab for en ung gut fra Resenbro 
UIF…
- Det var lidt en vild dag, men mest fordi 
jeg fik lidt af en mareridtsdebut for U21-
landsholdet, da jeg fik et rødt kort. Men 
altså, det er kæmpestort at være tæt 
på U21-landsholdet – det med Golden 
Boy-listen lægger jeg ikke så meget i. 
Det er da meget sjovt, og jeg bliver da 
også drillet lidt med det på den gode 
måde her i klubben. Men jeg vil egentlig 
helst bare spille fodbold, uden der er alt »

Sådan er er en typisk hverdag for Alexander Busch:

 7:45: Vækkeuret ringer.
 7:50:  Morgenmad og et bad.
 8:40:  Turen går fra Resenbro mod JYSK park.
 8:45:  Siger godmorgen til Kent Nielsen på kontoret.
 8:50:  Omklædning, klargøring og hygge i omklædningen før træning.
 10:00:  Træning på JYSK park.
 11.30:  Styrketræning i motionsrummet.
 12:00:  Frokost.
 12:30:   Evt. styrketræning eller massage. Ellers hygge med holdkammeraterne i omklædningen. Gerne med et spil kort.
 14:00/15:00: Hjemme i Resenbro igen.
 15:00-18:00: Er sammen med kæresten, vennerne eller afslapning alene.
 18:00:    Mors aftensmad kommer på bordet. 

Herefter står den igen på afslapning eller tid med kæreste/venner.
 23:00:  Godnat.

9    
 

SIF IN BUSINESS



Har din bestyrelse brug for
digital dokumentdeling?

Vi leverer den ultimative løsning
for beslutningstagere.

Bestyrelsesportal - papirløst, sikkert og nemt.

admincontrol.com



INTERVIEW: ALEXANDER BUSCH

» for meget opmærksomhed omkring min 
person, smiler Busch.

Profil i SIF 
Men den rolige dreng fra Søhøjlandet 
skal så småt begynde at vænne sig til 
opmærksomheden fra omverdenen. 
I første omgang ’bare’ i det lokale, men 
hvis den helt store drøm skal gå i op-

fyldelse, så vil der komme skærpet op-
mærksomhed fra større udgivelser end 
SIF in Business - trods alt.
 - Den helt store drøm er jo at komme 
til udlandet på et tidspunkt. Men det 
tænker jeg ikke så meget over endnu. 
Det handler om at blive en fast del af 
startopstillingen over en længere pe-
riode. At udvikle mig og barbere ned på 

de fejl, der vil være der hos en ung spil-
ler, siger Alexander Busch og slår fast.
- Jeg er ved at være der, hvor jeg er skuf-
fet, hvis ikke jeg er i startopstillingen, og 
sådan skal det være på dette niveau. 
Jeg har det rigtig godt med, at der er 
stor konkurrence i centerforsvaret, men 
nu skal jeg for alvor bide mig fast og 
blive en profil for SIF.

Resenbro: 
- Masser af gode minder fra barndom-
men, men jeg bor også stadig hjemme, 
og jeg synes, det er en dejlig, stille og 
rolig by. Der sker måske ikke så meget 
i Resenbro, men her er skønt, og der er 
kort vej til Silkeborg. Jeg har en storebror 
og en storesøster, der ikke bor hjemme 
mere, så det er bare mig og mine forældre. 
Jeg kan godt lide at bo her.

Fritid:
- Jeg er meget sammen med min kære-
ste og mine venner, og hvis jeg skal lave 
noget aktivt, så spiller jeg golf. Jeg gik 
til golf som barn, inden fodbolden tog 
over, så svinget sidder der stadig. Men 
det er mest, når der lige er et par timer 
fri i kalenderen.

At blive bedre:
- Det skal man altid stræbe efter. Jeg har 
også lang vej igen som fodboldspiller. 
Jeg vil gerne blive bedre på bolden og 
til at læse situationerne og spillet. De 
bedste forsvarsspillere er dem, der løser 
en potentielt farlig situation, inden den 
overhovedet opstår.

Kent Nielsen:
- Han er en ærlig træner. Han pakker ikke 
tingene ind, og det sætter jeg stor pris 
på. Han siger, hvad han mener, og så 
kan man forholde sig til det. Han er en 
utrolig dygtig taktiker, og jeg kan ikke 
forestille mig en bedre træner for mig 
lige nu end Kent – også fordi jeg gerne 
vil blive bedre på bolden og til at læse 
spillet.

Alexander Busch om:

Har din bestyrelse brug for
digital dokumentdeling?
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INFO: SAMARBEJDSKLUBBER

Alexander Lind brager igennem på øver-
ste niveau.
Nu er det Alexander Busch, der pryder 
forsiden af denne udgave af SIF in Busi-
ness, og derfor kontaktede vi forsvars-
spillerens barndomsklub, Resenbro UIF, 
for at høre, hvorfor et samarbejde med 
Silkeborg IF giver mening for klubben 
lidt uden for Silkeborg.
- Jeg er glødende fodbold- og forenings-
mand, og derfor er der i min verden in-
gen tvivl om, at det er en win-win-situ-
ation. Silkeborg IF er en bindebro, når vi 
bevæger os fra leg til det mere alvorlige 
i den professionaliserede verden, siger 
Thomas Kaasing Rasmussen, der er 
fodboldtræner og bestyrelsesmedlem 
i Resenbro UIF.
- Alle børnene, der løber rundt ude på 
vores baner, kan se, at det kan lade sig 
gøre at gå hele vejen til at blive Super-
liga-spiller. Alexander Busch er jo et ly-
sende eksempel. Det er dejligt jordnært 

at kunne fortælle børnene, at ham på ba-
nen i nummer 40 på JYSK park, han løb 
altså rundt på de træningsbaner, som 
de løber rundt på nu, uddyber Thomas 
Kaasing Rasmussen.
Selv om Silkeborg IF får meget ud af 
samarbejdet med de lokale klubber, så 
understreger Thomas Kaasing Rasmus-
sen, at en klub som Resenbro UIF også 
får rigtig meget den anden vej.
- SIF er gode til at sende spillere ud til 
træning for at spille lidt bold med bør-
nene, ligesom de gerne stiller op til sel-
fies og autografer efterfølgende. Det 
betyder utrolig meget for børnene, der 
får nogle minder for livet.
- Derudover så dukker vi op til de ar-
rangementer, som SIF er gode til at 
afholde for samarbejdsklubberne. Til 
vores klubdag var vi cirka 120 børn og 
voksne fra Resenbro UIF, der samle-
des til fællestræning i klubben, inden 
vi tog en dobbeltdækker til JYSK park 
for at blive taget vel imod i fanzonen og 
komme ind til Superliga-kamp sammen. 
Sådan en oplevelse betyder alverden i 
de små klubber, siger Thomas Kaasing 
Rasmussen.

ET SAMARBEJDE 
DER GIVER MENING
Som samarbejdsklub i SIF 
kan man se frem til små og 
store foldboldoplevelser, og 
ideelt set kan børnene spejle 
sig i, at de kan blive den 
næste Alexander Busch.

AF THOMAS NØRGAARD ANDERSEN

I Silkeborg IF har vi i skrivende stund 
30 samarbejdsklubber, som vi er stolte 
over hver og én.
Der er plads til alle lige fra Ans IF til ØBG 
over Sorring/Toustrup IF og Gl. Rye IF – 
og selvfølgelig vil vi gerne have endnu 
flere klubber på listen.
Fællesnævneren for alle er fodboldglæ-
den, og at Silkeborg IF forhåbentlig kan 
virke som et bindeled i fodbolden mel-
lem amatører og professionelle.
- Selvfølgelig kan vi i SIF tilbyde ekstra 
træning til de bedste spillere fra samar-
bejdsklubberne, der måske har talentet 
til at blive udfordret på et endnu højere 
niveau. Men ellers er det også at skabe 
fælles oplevelser inden for fodboldens 
fantastiske verden. Både på JYSK park 
eller ude på de små, lokale baner rundt 
omkring, siger talentchef i Silkeborg IF 
Peter Christian Hansen og fortsætter.
- Silkeborg IF kan forhåbentlig fungere 
som en sammenhængskraft inden for 
fodbolden i det lokale, og det skaber en 
ekstra stolthed i SIF, hos fansene og i 
lokalsamfundet, når en lokal knægt som 
Alexander Busch, Pelle Mattsson eller 
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INFO: SAMARBEJDSKLUBBER

TAK FOR 
SAMARBEJDET! 
VI SÆTTER PRIS PÅ HVER OG ÉN,  
OG DER ER PLADS TIL ENDNU FLERE!

Ans IF
Bryrup IF
FK73
Funder GF
Horn/Fårvang IF
Gjern IF
Gjessø UF
Gl. Rye IF
Grauballe UGF
Gødvad GIF
HA85
IF Centrum
Kjellerup IF
Lemming IF
LR2018

Låsby Boldklub
Mariehøj Kammeraterne Silkeborg
Resenbro UIF
Ry Fodbold
Sejs-Svejbæk IF
Silkeborg IF
Silkeborg KFUM
Sjørslev/Demstrup IF
Sorring/Toustrup IF
Them GF
Thorning IF
Vinderslev IF
Virklund Boldklub
GfG Voel
ØBG

Samarbejdsklubber:
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INTERVIEW: JESPER ANDERSEN

SIF HAR ANSAT 
FODBOLDGLAD 
REGNSKABSCHEF

Men da Silkeborg IF kom på banen om-
kring årsskiftet, var Jesper Andersen 
ikke i tvivl om, at han skulle skifte vogn-
bane i karrieren.
 - Indimellem kommer der en unik mu-
lighed, som man ikke kan sige nej til. 
Og det var netop denne mulighed for at 
blive regnskabschef i Silkeborg IF In-
vest med vores lokale 3F Superligaklub 
og de andre forretningsområder som 
ejendomskomplekset Papirfabrikken og 
Hotel Papirfabrikken centralt placeret i 
Silkeborg, der trak i mig, siger Jesper 
Andersen og uddyber.
- Jeg havde udlevet drømmen om at 
arbejde med biler i 16 år. Den dag SIF 
slog jobopslaget op, skrev først min 
datter til mig, om jeg havde set det. Så 
skrev svigerfar, om det ikke var et job 
for mig, og om aftenen skrev en af mine 
kammerater, som er inkarneret SIF-fan, 
om jeg havde set opslaget… Det gav sig 
selv - det var et job, jeg måtte søge, og 
så var jeg heldig at blive udvalgt. I min 
nye stilling kan jeg kombinere mit hverv 
med min passion for fodbold. Og sam-
tidig cykler jeg på arbejde… 

- Det er berigende at omgås kollegaer 
med vidt forskellige arbejdsopgaver. 
Sponsorarbejde. Fans. Kommunikati-
on. Billetadministration mv. Særlig den 
nerve op til kampdagene på JYSK park 
med aktiviteter som i en anden myre-
tue med klargøring til boder, fanzonen, 
lounge mv., så det hele fremstår klappet 
og klart. 
- Når man færdes i miljøet, ser man, hvor 
meget arbejde og energi, der ligger i ku-
lissen ved hver kampafvikling. Og alle 
bidrager hertil. Det er en energi, der smit-
ter og inspirerer. Det giver et unikt fæl-
lesskab og en holdånd, som jeg elsker.
Velkommen på holdet, Jesper!

Jesper Andersen blev i april 
ansat i en nyoprettet stilling 
som regnskabschef i Silkeborg 
IF, og jobskiftet til fodbold-
branchen var en unik mulig-
hed, han ikke kunne forpasse.

AF THOMAS NØRGAARD ANDERSEN

I det seneste transfervindue hentede 
SIF en markant forstærkning til holdet 
uden for kridtstregerne på JYSK park.
56-årige Jesper Andersen, der er født og 
opvokset i Silkeborg, blev hentet ind til en 
nyoprettet stilling som regnskabschef, 
hvor han bl.a. skal håndtere måneds-
rapporteringer, halvårs- og helårsregn-
skaber, budgettering, digitalisering af 
processer, controller opgaver mv.
- Som regnskabschef sidder jeg i hverda-
gen med de traditionelle opgaver, som i 
SIF er krydret med de særlige krav for en 
børsnoteret virksomhed. Senest et nyt 
område med bæredygtighedsrapporte-
ring, et såkaldt ESG-regnskab. Alt i alt er 
der meget spændende nyt ved jobskiftet, 
fortæller Jesper Andersen.
Den ny regnskabschef i SIF har arbejdet 
21 år som revisor i Deloitte, hvor han 
blandt andet var udstationeret 18 måne-
der i Canada. En oplevelse for livet.
Jesper Andersen fortæller, at han har 
to hobbyer. Fodbold og biler. Derfor gav 
det god mening, at han i 2006 takkede ja 
til jobbet som regnskabschef i Bilernes 
Hus A/S.
Her var han ansat frem til december 
2013, hvor han takkede ja til en lignende 
stilling i Bayern AutoGroup Aarhus A/S. 
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INTERVIEW: TINA RIIS MIKKELSEN

at arbejde sammen på tværs af institu-
tioner, virksomheder og organisationer. 
Via gode, lokale netværk og samarbejde 
bliver Silkeborg et endnu bedre sted at 
vokse op, uddanne sig og efterfølgende 
bosætte sig. 
- Derfor er jeg glad for at have fået til-
buddet om at blive SIF-ambassadør. Og 
så skader det jo heller ikke, at andelen 
af kvinder blandt SIF-ambassadørerne 
stiger, siger Tina Riis Mikkelsen og 
forklarer i samme åndedrag, hvad en 
elitefodboldklub som Silkeborg IF skal 
kunne i hendes øjne.

- Det betyder noget for mig, at SIF er 
byens hold og medvirker til at samle 
byen og vise Silkeborg fra den bedste 
side udadtil. Det gælder selvfølgelig ikke 
mindst på stadion men også i kraft af, at 
klubben medvirker til, at piger og drenge 
i Silkeborg får lyst til at dyrke sport – 
f.eks. i én af Silkeborgs mange fodbold-
klubber. Eliteklubberne og de sportslige 
fyrtårne i byen har også en vigtig op-
gave i at fastholde de unge i et aktivt 
idrætsmiljø i byens idrætsklubber, siger 
Tina Riis Mikkelsen og fortæller, at hun 
selv er hyppig gæst på JYSK park.
- Det nye stadion ligger ikke langt fra, 
hvor jeg bor – det er hyggeligt at følges 

med resten af familien til kamp på sta-
dion. Det sætter jeg stor pris på.

I det hele taget har rektoren på 
Silkeborg Gymnasium haft 

mange gode oplevelser 
med SIF.
- For mig var det en helt 
særlig dag, da JYSK park 
blev indviet. Jeg var på 
stadion med min fami-
lie, da vi slog AGF med 
2-1 i åbningskampen på 
det fine, nye stadion på 
Søholt, og stemningen var 

helt fantastisk på en dejlig 
sommerdag i juli. Senest var 
det en helt speciel aften, da 
SIF vandt 5-0 over FCSB i 
Conference League.

Du kan se hele SIF’s navnkun-
dige ambassadørkorps på klub-

bens hjemmeside.

Rektor ved Silkeborg Gym-
nasium Tina Riis Mikkelsen 
har med glæde takket ja til 
at blive en del af Silkeborg 
IF’s ambassadørkorps.

AF THOMAS NØRGAARD ANDERSEN

I april 2015 etablerede Silkeborg IF sit 
ambassadørkorps i samarbejde med 
Silkeborg Kommune.
Siden den forårsdag for godt otte år si-
den er SIF’s ambassadørkorps vokset 
støt og tæller nu 117 medlemmer.
Alle ambassadører har det til fælles, at 
de er fra Silkeborg og stadig har en 
veneration for både byen og dens 
fodboldhold. Idéen med am-
bassadørkorpset er at have 
mennesker “med et navn” 
til at berette gode historier 
om byen og fodboldholdet, 
hvor end de kommer hen i 
deres hverdag.
Seneste skud på ambassa-
dørstammen er rektor ved 
Silkeborg Gymnasium 
Tina Riis Mikkelsen. Hun 
er tiltrådt op til denne sæ-
son, og Tina Riis Mikkelsen 
var aldrig i tvivl om, at hun ville 
takke ja, da SIF henvendte sig.
- Som borger i Silkeborg og 
leder af Silkeborg Gymnasium 
er det vigtigt for mig, at vi i Silke-
borg kender hinanden og er gode til 

TINA RIIS MIKKELSEN 
BLIVER SIF-AMBASSADØR 

NR. 117
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INTERVIEW: TOMMY PETERSEN

ansat som Merchandise manager i 
SPORT 24, og han har nu ansvaret for 
at sætte fart på merchandiseudviklin-
gen i Silkeborg IF.
- Jeg kan jo ikke løbe fra fortiden, men 
jeg kan med ro i maven sige, at jeg har 
fået en masse værdifuld erfaring ved at 
have ansvaret i en klub som FCM. De har 
rykket hurtigt på mange ting uden for 
banen, og den erfaring kan jeg tage med 
mig til Silkeborg, hvor det helt overord-
net er min opgave at sætte fart på salget 
af merchandise, siger Tommy Petersen 
og uddyber.
- Jeg glæder mig helt vildt til at rykke SIF 
på markedet for merchandise. Klubben 
har en fed historie at fortælle, og der er 
masser at arbejde med i SIF, hvad angår 
et smukt logo, flotte farver og som sagt 
en god historie. Det skal have betydning 
for fansene. Og det er min opgave at 

skabe en rød tråd i det merchandise, 
som vi og SIF sender på hylderne. Både 
fans og klub skal synes, det er fedt mer-
chandise, der er på hylderne. Og jeg kan 
love, der er masser af gode ting i støbe-
skeen, siger Tommy Petersen.
Den ny SIF-ansvarlige i SPORT 24 kan 
ikke løfte sløret for alt, hvad han brygger 
på i skrivende stund, men han kan afslø-
re, at SIF-fans allerede fra efteråret kan 
forvente en del nye varer på hylderne.
- Jeg vil gerne forsøge at skubbe græn-
serne lidt i SIF, men det skal også være 
noget, klubben kan se sig selv i. Men 
generelt fokuserer jeg meget på detaljen 
og den røde tråd i merchandise. Min er-
faring siger, at vi kan rykke os meget i en 
klub som SIF og virkelig tilbyde fansene 
noget for enhver smag, siger Tommy Pe-
tersen og uddyber.
- Noget har vi haft tidligere, mens andet 
er nyt. Der vil være tale om håndklæ-
der, strømper, handsker, rygsække, 
sportstasker, halsedisser, regntøj, 
sengetøj, puder, krus med mere 
end blot et logo og forhåbentlig 
også noget til de allermind-
ste, hvor maskotten Theis 
kommer til at være fremtræ-
dende, siger Tommy Peter-
sen og konkluderer.
- Hele merchandise-delen skal 
have et ansigtsløft, og det er 
derfor, jeg er kommet ind. Jeg 
fornemmer en stor efterspørgsel 
fra fansene, og så skal vi egentlig 
’bare’ eksekvere på det. Der er allerede 
kommet nogle nye varer i butikken, men 
det er her i september, det for alvor be-
gynder at tage fart.

Tommy Petersen er sat i spidsen 
for at udvide sortimentet og 
udvikle nyt SIF-merchandise 
hos SPORT 24, og på den måde 
skal han opfylde den stigende 
efterspørgsel hos fansene.

AF THOMAS NØRGAARD ANDERSEN

Han kan ikke løbe fra det. 
Tommy Petersen har i godt og vel otte 
år arbejdet dybt inde i fjendeland.
Her havde han ansvaret for at klæde 
vestjyder på i ulveklæder, da han var 
ansat som Merchandise & Matchday 
revenue manager i FC Midtjylland.
I juni skiftede Tommy Petersen dog 
Herning ud med Funder. Her blev han 

TOMMY SKAL SÆTTE 
FART PÅ UDVIKLINGEN 
AF SIF-MERCHANDISE
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INTERVIEW: TOMMY PETERSEN

Hele merchandise-delen skal 
have et ansigtsløft, og det er 
derfor, jeg er kommet ind.”
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INTERVIEW: FREDRIK CARLSEN OG ANDREAS PYNDT

»

Det er ingen hemmelighed, at det ikke 
ligefrem vrimler med forskellige nationa-
liteter i Silkeborg IF’s 3F Superligatrup. 
Derfor var det også nærmest et mindre 
’kulturchok’, da københavnerne Fredrik 
Carlsen og Andreas Pyndt blev hentet til 
Søhøjlandet tidligt i sommerens trans-
fervindue…
Selv om påstanden selvfølgelig er over-
drevet, så afsløres ophavet for de to 
sjællændere tydeligt af deres dialekt. 
Fredrik Carlsen er født på Vesterbro, 
mens Andreas Pyndt er født i Allerød, 
nord for København.
Fredrik Carlsen er 21 år, mens Andreas 
Pyndt har rundet de 22 år. Fælles for 

FRA 
SJÆLLAND 

TIL SØHØJLANDET

AF THOMAS NØRGAARD ANDERSEN

Fredrik Carlsen og Andreas Pyndt var store profiler for Hvidovre IF i 1. 
division den seneste sæson. De er født og opvokset på Sjælland, men 
denne sommer har de begge taget springet til Søhøjlandet for at slå 

igennem i 3F Superligaen for Silkeborg IF.
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INTERVIEW: FREDRIK CARLSEN OG ANDREAS PYNDT

» dem begge er, at de efter skiftet til Sil-
keborg IF har taget et markant spring i 
deres tilværelse.
- En ting er fodbolden. Der er det jo et 
kæmpe skridt op at komme til SIF fra 
Hvidovre. Alt er større og mere professi-

onelt, mens spillet går markant hurtige-
re, siger Fredrik Carlsen og fortsætter.
- Men både Pyndt og jeg er flyttet væk 
fra København, vores familie og venner. 
Det er en lige så stor omvæltning, selv 
om det er rigtig fedt at komme ud og 

stå på egne ben, siger SIF’s offensive 
midtbanespiller, inden Andreas Pyndt 
stemmer i.
- Både ’Carlo’ og jeg er flyttet væk fra 
alle dem, som vi kender. Jeg bor alene 
her i Silkeborg, indtil min kæreste flyt-
ter herover fast, og det er nyt for mig. 
Så man savner selvfølgelig sin kæreste, 
familien og vennerne. Sådan tror jeg, det 
er for alle unge mennesker, når de tager 
skridtet og flytter hjemmefra, siger An-
dreas Pyndt og uddyber.
- Jeg savner som sådan ikke storbyen. 
Silkeborg er et virkelig dejligt sted, og 
jeg bor inde i byen, hvor der er et fint ca-
fémiljø og masser af liv i gågaden. Det 
passer mig godt, at jeg kan fokusere på 
fodbolden i langt hovedparten af tiden, 
og så er der det, som man skal bruge i 
Silkeborg derudover. Det hjælper også, 
at omklædningsrummet er fyldt med 
gode fyre, siger SIF’s nye sekser.

Har besøgt Himmelbjerget
Silkeborg er Danmarks smukkest be-
liggende by, og selv om det er et træk-
plaster for mange mennesker, der bo- »

Blå bog:

■  Navn: Fredrik Carlsen
■   Født: 1. december 2001 (21 år)
■   Position: Offensiv midtbane
■   Tidligere klubber: Brøndby 

IF ungdom, B93 ungdom, 
Hvidovre IF
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Carlsen om Pyndt:

Hvad er hans største styrke?
- Pyndt er ufattelig stærk på bolden. 
Hans teknik og overblik gør, at han 
ser ting på banen, som vi andre ikke 
ser. Hans spilforståelse er på et helt 
andet niveau, end det jeg ser hos 
mange, og derfor tror jeg også, Pyndt 
bliver en stor succes i SIF. Selv om 
han ligger lidt tilbage på midtbanen, 
så gør hans drev og spark, at han 
også er en trussel foran mål.

Hvad er hans største svaghed?
- Man kan jo næsten se på Pyndt, at 
han ikke kan heade til bolden. Der-
udover er hans venstreskøjte altså 
ikke verdensklasse for nu at sige 

det pænt. Hvis vi kigger væk fra fod-
boldbanen, så vil jeg nævne, at han 
er utrolig dårlig i et køkken. Han kan 
slet ikke lave mad!

Hvad ved omverden ikke om 
Andreas Pyndt?
- Åh, han er nu en meget normal fyr, så 
ud over at han er en elendig kok, så ved 
jeg næsten ikke, hvad jeg skal sige… 
Måske at han bruger rigtig meget tid 
på YouTube, hvor han lytter til musik. 
Han hører rigtig meget musik.

Og det er selvfølgelig Lars Lilholt og 
Simon Kvamm, han lytter mest til?
- … Nja, han har i hvert fald stjålet 

Simon Kvamms frisure, så det kan 
sagtens være, han lytter en del til 
Hugorm…

Hvor langt kan han nå i sin 
fodboldkarriere?
- Pyndt har talentet til at nå rigtig 
langt. Nu skal han først og frem-
mest bide sig fast i Silkeborg IF og 
begynde at få kontinuerligt med spil-
letid, men jeg synes, han rykker sig 
hver dag. Spilsystemet passer ham 
fremragende, og jeg er sikker på, at 
han griber chancen, når han for alvor 
kommer til at spille.

» sætter sig i det midtjyske, så har Pyndt 
og Carlsen endnu ikke for alvor stiftet 
bekendtskab med den smukke natur i 
kommunen.

- Neeej, ikke sådan rigtigt. Altså, jeg går 
selvfølgelig nogle ture med min kære-
ste, når hun er på besøg herovre, men 
jeg er her for at spille fodbold. Det andet 
er bare et plus, som jeg måske kommer 

til at bruge lidt mere, når jeg er fal-
det endnu bedre til, siger Andreas 

Pyndt og spiller bolden videre til 
Fredrik Carlsen.
- Men du har sgu da lige været 
på Himmelbjerget, Carlo!?!
- Ja, det er rigtigt. Det var gan-

ske fint og en smuk udsigt, griner 
Carlsen og påpeger, at han ikke 
fik købt en himmelbjergstok i 
denne omgang.
- Den var for lille til mig. Men 
som Andreas siger, så er det 
naturskønne bare et plus. Jeg 
har et super positivt indtryk af 

Silkeborg som by indtil vi-
dere, men vi tilbringer 

altså det meste af vores tid på JYSK 
park, siger Fredrik Carlsen.

Fælles fortid i Brøndby IF
Fredrik Carlsen og Andreas Pyndt ken-
der hinanden særdeles godt.
Ikke blot fra seneste sæson i Hvidovre 
IF og siden sommerskiftet til SIF. De to 
har også en fælles fortid i Brøndby IF.
- De fleste ved måske, at Pyndt har til-
bragt sin ungdomskarriere i Brøndby, 
men vi spillede rent faktisk sammen 
derude i en periode i ungdomsårene, 
siger Fredrik Carlsen og åbner op om 
sin fodboldkarriere, der var ved at kuld-
sejle flere gange i de unge år.
- Jeg var måske ikke det mest lysende 
talent, og det var sådan lidt som en 
hobby for mig. Både da jeg var i B93 
og Hvidovre. Jeg var faktisk ikke på 
førsteholdet i Hvidovre, da jeg ryk-
kede op som senior, og jeg havde 

INTERVIEW: FREDRIK CARLSEN OG ANDREAS PYNDT
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Pyndt om Carlsen:

Hvad er hans største styrke?
- Ja, hvad kan Carlo egentlig? Haha! Ej, 
han har selvfølgelig en fysisk pakke, 
som gør, at hans spidskompetencer 
er ret åbenlyse. Samtidig er han al-
ligevel teknisk stærk og god i sin bol-
domgang. Han er dygtig til at komme 
i feltet og tage de dybe løb, hvilket han 
scorede mange mål på i Hvidovre, og 
det kommer han også til i SIF. Han er 
en meget chanceskabende spiller.

Hvad er hans største svaghed?
- Har han sagt, at jeg er dårlig med 
hovedet og ikke kan lave mad?!? Så 
vil jeg gerne gengælde tjenesten! Og 
det er jo endnu mere utroligt, at Carlo 

ikke kan heade, når han er over 1,90! 
Jeg er da lidt mere undskyldt, end 
han er. Han bør også arbejde med 
sit venstreben…

Hvad ved omverden ikke om  
Fredrik Carlsen?
- Når ikke Carlsen spiller fodbold eller 
hænger ud med sine venner, så ser 
han altid film eller tv-serier. Han er 
ren IMDB. Han ved alt, og han fortæl-
ler vidt og bredt om det. F.eks. ved 
jeg, at han netop har færdiggjort 
Breaking Bad, som han var meget 
tilfreds med. Derfor er han gået vi-
dere med spin off-serien Better Call 
Saul. Det hygger han sig med.

Hvor langt kan han nå i sin  
fodboldkarriere?
- Han kan nå rigtig langt. Bare se på, 
hvor hurtigt det er gået for ham de 
seneste par år. Carlo er måske en 
’late bloomer’, der først sent fandt 
ud af, at han virkelig har talent, så 
lige nu tager han meget store skridt 
i sin udvikling, og jeg er sikker på, at 
han først og fremmest bliver en stor 
succes i Silkeborg, og så må han tage 
den derfra.

et fuldtidsjob i kundeservice ved siden 
af. Superligaen lå ikke lige til højrebenet, 
fortæller Fredrik Carlsen.
- Men jeg begyndte at få lidt indhop på 
Hvidovres førstehold i 2020/2021-sæso-
nen, og jeg greb chancen og kom stille 
og roligt ind på holdet. Så stak det lidt af 
i den sæson, hvor vi blev nummer tre. Her 
spillede jeg næsten alle kampe og sco-
rede fem mål, inden jeg så sidste sæson 
lavede 10 mål og 6 oplæg, da Hvidovre 
rykkede op, siger Fredrik Carlsen.

Tæt på karrierestop
Fredrik Carlsens imponerende opblom-
string i 1. division gjorde, at Silkeborg 
IF hurtigt fik den garderhøje og teknisk 
stærke midtbanespiller på radaren, men 
som Carlsen selv siger, så lå det ikke 
umiddelbart i kortene, at han skulle 
spille Superliga-fodbold i 2023.
- Jeg var ved at stoppe ’karrieren’, hvis 
man overhovedet kan kalde det sådan, 
da jeg var førsteårssenior i Hvidovre. 
Jeg følte ikke, jeg var i nærheden af 
noget på fodboldbanen, så jeg overve-
jede at studere markedsøkonomi eller 
lignende. 
- Men pludselig fik jeg fat, og det viser 
bare, hvor hurtigt tingene kan gå i fod-
bold. Jeg er superglad og stolt over at 

INTERVIEW: FREDRIK CARLSEN OG ANDREAS PYNDT
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» spille i SIF i dag, og jeg suger til mig hver 
dag til træning, og jeg føler virkelig, jeg 
kan lære meget af Kent Nielsen som 
træner, siger Fredrik Carlsen.

Gik i stå i Brøndby
Andreas Pyndt er en helt anden historie.
Når du ’opfostres’ i Brøndby IF’s ung-
domsafdeling, så vil du næsten altid få 
et prædikat som stortalent. Det samme 
fik Andreas Pyndt på Vestegnen.

- Tjo, det ser altid godt ud på cv’et, når 
du har spillet din ungdomstid i BIF, men 
konkurrencen er altså også mærkbar. Når 
jeg kigger tilbage den dag i dag, så hvilede 
jeg for meget på laurbærrene og nød, at 
jeg spillede i Brøndby. Jeg begyndte at 
give mig 90 procent i stedet for 100. Og 
så bliver du bare overhalet på det niveau, 
siger Andreas Pyndt og fortsætter.
- Det gjorde også, at jeg kom til at halte 
efter på U19, hvilket er et dumt tidspunkt 

at komme bag i køen. Det gik lidt i stå i 
Brøndby, men jeg kan kun bebrejde mig 
selv, og jeg skal hilse og sige, at jeg har 
taget ved lære. Jeg har lært, at hvis du 
vil have succes, så hedder det 110 pro-
cent. Ikke 90 eller 99.

Ny begyndelse
Det blev lige ved og næsten i Brøndby 
for Andreas Pyndt. Tæt på men alligevel 
langt fra. Seks kampe for førsteholdet 
blev det til, og der skulle ske noget nyt. 
Først i B93 og siden Hvidovre.
- Jeg fik en ny begyndelse, da jeg blev 
lejet ud til B93. Thomas Nørgaard var 
virkelig en god træner for mig. Jeg fik 
tillid og beviste, jeg var god nok. Den 
følelse havde jeg også under mit lejeop-
hold i Hvidovre, hvor jeg føler, jeg bidrog 
fint til klubbens oprykning. 
- Nu håber jeg at bygge på i SIF. Kent 
Nielsen er en rigtig dygtig træner, og 
både hans og klubbens spillestil gør, at 
jeg er sikker på, Silkeborg IF er det per-
fekte match for mig. Jeg er kommet godt 
i gang, og jeg håber, jeg kan komme fra 1. 
division og blive en profil her i Silkeborg 
på sigt, som man har set så ofte før på 
disse kanter, siger Andreas Pyndt.

INTERVIEW: FREDRIK CARLSEN OG ANDREAS PYNDT

Blå bog:

■  Navn: Andreas Pyndt
■   Født: 4. marts 2001 (22 år)
■   Position: Midtbane
■   Tidligere klubber: Brøndby IF, 

B93 (leje), Hvidovre IF (leje)
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Læs mere på:  
www.hetagtagdaekning.dk

Sammen om
det gode resultat

Alt i tagpap, tagdækning og 
service:
Vi udfører alle slags 
tagdækningsopgaver samt 
renovering for både private, 
entreprenører og større 
virksomheder. Vi løser 
opgaver med bl.a. tagpap, 
tagmembraner, tagkassetter, 
ovenlys mv. Derudover tilbyder 
vi også fordelagtige service- og 
vedligeholdelsesaftaler.

Hos os kan du altid være sikker 
på god kvalitet og service til 
tiden – og til den rigtige pris. Vi 
holder, hvad vi lover og sætter 
en ære i at være din fore-trukne 
tagdækningsentreprenør.

Kontakt os og hør, hvordan vi 
kan hjælpe dig med den næste 
tagdækning.

Hetag Tagdækning 
Nords team består af 
i alt 5 funktionærer 
og ca. 22 tagdækkere, 
og vi har løbende 
lærlinge ansat, for at 
sikre den kommende 
generation af 
tagdækkere.

Kontakt os: 

Hetag Tagdækning Nord A/S 
Søren Nymarks Vej 6D • 8270 Højbjerg
 
+45 86 17 58 00



www.clbolig.dk
7070 7878

Tænker du også på fremtidens klima?

 Find #fremtidenshjem i hele landet
Oplev #livskvalitet 

 

Flyt til Valdemars Have i Voel



ORDENTLIGHEDENS 
VOGTER PÅ 
LEASINGMARKEDET

INTERVIEW: UNICO

Mennesker, tillid og ordentlighed.
Det er nøgleordene hos UNICO Leasing, 
der tilbyder leasing af fabriksnye og 
brugte personbiler og køretøjer. 

UNICO har siden sommeren 2016 været 
sponsor i Silkeborg IF, og virksomheden 
har udviklet sig til at være en markant 
spiller på leasingmarkedet, der udefra-
set kan virke både rigidt og svært gen-
nemskueligt.
- Vi forsøger at føre vores forretning 
efter de nøgleord, vi har taget til os. Vi 
vil være ’best in class’ i en branche, der 
kan virke lidt tung for udefrakommende. 
Der er ufatteligt mange regler i leasing-
branchen, men helt grundlæggende er 
vi jo en bank, der bare låner biler ud i 

stedet for penge. Og det skal vi gøre så 
gennemsigtigt og fleksibelt som mu-
ligt for vores kunder, siger Tom Gajda 
Kristensen, der tiltrådte som CEO hos 
UNICO Leasing for tre år siden.
- Virksomheden har vokset sig meget 
stor meget hurtigt, og derfor kom jeg 
ind for at hjælpe Jeppe Dahl Andersen, 
der grundlagde UNICO i 2011. Jeppe 
og jeg er diametrale modsætninger på 
mange parametre, men med det samme 
værdisæt, hvilket er godt, fordi Jeppe 
kan koncentrere sig om det, han er den 

Direktør Tom Gajda Kristensen 
sætter ordentligheden øverst 
på dagsordenen hos UNICO 
Leasing.

»

AF THOMAS NØRGAARD ANDERSEN
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bedste i verden til. At finde den bedste 
leasingløsning til hver enkelt kunde. Så 
kan jeg tage mig af papirarbejdet og ud-
vikling af forretningsgrundlaget, griner 
Tom Gajda Kristensen, der er statsaut. 
revisor.

Vil præge branchen
Silkeborg er som bekendt Bilernes By, 
men samtidig erkender Tom Gajda Kri-
stensen, at bilbranchen i offentligheden 
ofte fremstilles i et dårligt lys.
- Der er brodne kar i alle brancher. Men 
ofte synes jeg, diskussionen af vores 
branche er lidt unuanceret, når du nu 
spørger. Men det er derfor, at tillid og 
ordentlighed fylder meget hos os. Det 
er er byrde, vi er nødt til at forholde os 
til og løfte. Laver vi fejl? Selvfølgelig gør 
vi det, men mindsettet er, at vi skal gøre 
alting korrekt. Vi vil gerne præge bran-
chen i den gode retning, og det synes 

vi, i al beskedenhed, at vi gør, siger Tom 
Gajda Kristensen og fortsætter.
- Vi bryster os af stadig at have den før-
ste kunde, som virksomheden fik for 
over et årti siden. Vi får vores kunder 
gennem relationer og netværk, og vores 
medarbejderes vigtigste opgave er at 
sørge for, at kunderne får den bedste og 
mest fleksible service på markedet. Jeg 
ved godt, det måske bliver lidt fortegnet 
og rosenrødt, men jeg vil gerne vogte 
om ordentligheden på leasingmarkedet.
- Vi skal være konkurrencedygtige på 
prisen, men det er ikke det væsentligste 
hos os. Vi vil give den bedste grundig-
hed, service og fleksibilitet. Det koster 
lidt ekstra, men til gengæld kan du få fat 
på os fredag aften og søndag morgen, 
hvis der er udfordringer. 
- Du kan f.eks. også komme ud af en 
aftale som erhvervskunde, hvis du ek-
sempelvis har leaset en bil til en medar-

bejder, der pludselig ikke er i virksomhe-
den længere, eller hvis du skal downsize 
din vognpark ved behov. Her kommer 
ordentlighed igen ind i billedet, siger 
Tom Gajda Kristensen og tilføjer, at for-
retningen har flest erhvervskunder, men 
at man også hellere end gerne tager sig 
af de private.
- Alle er velkomne, men vi passer bare 
rigtig godt til erhvervskunder, fordi du 
hele tiden kan tilpasse din vognpark ef-
ter forretningen her hos os.

Sponsor for den lokale 
forankring
Tom Gajda Kristensen er selv stor fod-
boldfan. Det samme er UNICOs stifter, 
Jeppe Andersen.
Det er dog langt fra hovedårsagen til, 
at virksomheden har støttet Silkeborg 
IF med et sponsorat i mere end syv år.
- SIF er et hjertesponsorat, selv om der 
nok er tale om lidt flere penge end nede i 
den lokale sportsklub, griner Tom Gajda 
Kristensen og uddyber.
- Vi er en national forretning, men vi har 
også gavn af SIF’s eminente rammer til 
at skabe de lokale relationer. Jeg nyder 
at komme på stadion, da der er en god 
blanding af professionalisme og uhøj-
tidelighed.
- Vi har et sponsorat, fordi vi gerne vil 
være en del af den lokale forankring. Vi 
støtter op om SIF, Danmarks største vej-
fest, Hede Rytmer m.fl. Selvfølgelig er 
der værdi i eksponeringen, men det er 
mere for at støtte op om det lokale i Sil-
keborg og være en del af byens netværk. 
Igen, det handler om mennesker og rela-
tioner, siger Tom Gajda Kristensen.

»

INTERVIEW: UNICO

Vi vil være ’best in class’ i en 
branche, der kan virke lidt 
tung for udefrakommende.”
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Specialister i lønadministration
Dansk Løn Service er specialister i løn – 
og et lokalt familieejet firma, som sætter 
overliggeren højt for at give en god service  
og bruge tiden på vores kunder. 

Vores mission er at levere lønadministration 
af høj faglig kvalitet, igennem god service, 
der letter vores kunders dagligdag. Og når vi 
spørger vores kunder, lykkes vi rigtig godt  
med dette!

Nærvær og kendskab
Vi sætter en dyd i at lære DIN virksomhed  
at kende, så vi kan hjælpe dig med effektiv  
og nærværende lønadministration. 

Korrekt og til tiden
Ved at outsource lønadministrationen, sikrer  
du, at der altid er styr på dine medarbejderes 
løn – til tiden. Du kan koncentrere dig om at 
drive virksomheden, mens Dansk Løn Service 
tager sig af lønadministration, tidsregistrering, 
projekt- og produktstyring og personale  - 
administration. Vores løsninger er altid  
tilpasset kundens ønsker og behov, og natur-
ligvis opdateret ift. nye overenskomster, love  
og regler.

En del af holdet ...
Med Dansk Løn Service som lønpartner garanterer vi  
personlig service og høj faglig kvalitet i alt hvad vi gør

Se hvad vores kunder siger og få 
mere information på  >   dkls.dk

Tillid, tryghed og til tiden

Dansk Løn Service laver løn for Silkeborg 
IF – skal vi også lave din?
Hold fokus på din kerneforretning, ved at lade os 
varetage lønadministrationen. Dansk Løn Service er 
effektiv løn service samlet under ét. 

Vi laver løn for Silkeborg IF – og vi vil også gerne lette  
jeres lønadministration. Så ring og book et uforpligtende 
tilbud og hør hvad vi kan gøre for netop din virksomhed  
på telefon 87572305

God Kamp!



For 8. år i træk

Bedst til Private Banking

Analyseinstituttet Voxmeter:

Private Banking-kunder 
kårer igen Jyske Bank 
som Danmarks bedste
For ottende år i træk er Jyske Bank i 
2023 helt øverst på listen i Voxmeters 
undersøgelse af, hvor tilfredse private 
banking-kunder er med deres bank.

Det er ikke mindst kundernes positive 
oplevelse af mødet og dialogen med 
rådgiverne, der giver gode point. Det er vi 
glade for – og stolte af.

jyskebank.dk/privatebanking
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